
 

 Zápis 
 

z 22. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 26. 10. 2021 – hybridní zasedání 
 

Přítomno dle prezenční listiny:  
Omluveni: doc. Mareš, Ing. Maxa, Ing. Nováková 
Hosté:  prof. Matějka, prof. Jahoda, prof. Pospíšil, prof. Vojtěch, Ing. Chválná, Ing. Vrbka, 
Ing. Algerová, doc. Plachý, doc. Rumlová, Ing. Dobšík, Ing. Kinzlová 
 
 
 
Program zasedání Akademického senátu konaného dne 26. 10. 2021 

1. Volební řád AS FCHI 

2. Projednání návrhu nové členky VR VŠCHT 

3. Projednání záměru akreditace čtyřletého bakalářského studijního programu „Economics and 

Management“ 

4. Informace o čerpání rozpočtu 2021 

5. Plán realizace strategického záměru 2022 (představení) 

6. Různé 

a) Příjmy studentů doktorského studia (diskuse, závěry z výborů) 

b) Informace z RVH 

              c) Informace z kolegia rektora 

 

Program jednání schválen (hlasování pro - proti - zdržel   19– 0 – 0) 

 

Ad 1. Volební řád AS FCHI 

Nebyly vzneseny žádné připomínky. Rektor s návrhem vyjádřil souhlas. 

    Usnesení: AS schvaluje Volební řád AS FCHI. 

    Hlasování: 19– 0 – 0 

Ad 2. Projednání návrhu nové členky VR VŠCHT (předchozí souhlas) 

Rektor zdůvodnil svůj návrh jmenování nové prorektorky doc. Rumlové za členku Vědecké rady VŠCHT 

Praha. VR tak bude mít o jednoho člena více. 

    Usnesení: AS uděluje předchozí souhlas se jmenováním doc. Rumlové za členku VR VŠCHT Praha. 

    Hlasování: 18– 0 – 0 

 
Doc. Bartáček měl problém s připojením a nehlasoval. 

 

Ad 3.  Projednání záměru akreditace čtyřletého bakalářského studijního programu „Economics and 

Management“ 



Tento záměr předložil AS prorektor Jahoda. Doc. Vlachý podrobně AS seznámil  

s charakteristikami  čtyřletého bakalářského studijního programu v angličtině „Economics and 

Management“. První ročník bude zahrnovat doplnění a rozvoj základních znalostí nezbytných pro 

studium oboru, zejména angličtiny a matematiky. 

V rámci diskuze byl zmíněn současně běžící 3-letý obor se stejným názvem, který bude i nadále 

provozován. Dále byla diskutována osoba navrhovaného garanta, který je zároveň garantem 

magisterského programu Odvětvový management. To je v pořádku, neb je tento program 

bezprostředně navazujícím programem na navrhovaný čtyřletý SP. Dále bylo diskutováno, zda je 

podobný přístup se zavedením čtyřletého studia možné aplikovat i na jiné programy na VŠCHT Praha a 

zda je tento přístup v souladu s dlouhodobým plánem a strategií VŠCHT Praha. 

 

Usnesení: AS projednal a souhlasí s předloženým záměrem akreditace čtyřletého bakalářského 

studijního programu „Economics and Management“. 

Hlasování: 19– 0 – 0   

Doc. Bartáček během tohoto bodu opustil zasedání. Doc. Stránská se připojila během tohoto bodu 
online. 

Ad 4.       Informace o čerpání rozpočtu 2021 

Kvestorka informovala AS o stavu čerpání rozpočtu v roce 2021. Prezentovala provozní a kapitálový 

rozpočet, výplaty stipendií, mzdové náklady za leden-září, strukturu zdrojů mzdových nákladů, čerpání 

zdrojů správy účelových zařízení, výnosy z doplňkové činnosti a ostatních neveřejných zdrojů a celkový 

provozní a investiční rozpočet jednotlivých fakult. Dále představila navrhované změny v rozpočtu, 

které budou předložené na příští zasedání AS. 

Probíhající stavební aktivity představil prof. Pospíšil. Zmínil posun ukončení rekonstrukce kancelářské 

části v ul. Zikova na 1. čtvrtletí 2022, zastavení realizace rekonstrukce ubytovacích kapacit v areálu 

Běstvina z důvodu zásadního navýšení nabídkové ceny. Hledá se jiná vhodná investice, která by 

odpovídala schválené částce.  

Čerpáním rozpočtu se bude zabývat hospodářský výbor na svém zasedání. 

Během tohoto bodu dorazila  doc. Lovecká. Senát je v počtu 20 

 

Ad 5.       Plán realizace strategického záměru 2022 (představení) 

Prorektor Pospíšil představil plán realizace strategického záměru na rok 2022, který vychází 

z dlouhodobého strategického záměru 2021+ projednaného s MŠMT. Ing. Algerová doplnila časový 

harmonogram schvalování dokumentu. Do 29. 10. 2021 je možno zasílat připomínky, po té bude 

dokument předložen k projednání vědeckou radou. Schvalování AS se předpokládá 16. 11. 2021. 

V rámci diskuze bylo navrženo rozšíření personální kapacity pedagogického oddělení a oddělení CIS. 

Bylo vysvětleno zařazování „pedagogického minima“ pro vyučující. Bylo diskutováno a podpořeno 

vzdělávání zaměstnanců formou on-line kurzů, které by mohly být nejen od externí instituce, ale 

rovněž, v určitých oblastech, připravovány v rámci VŠCHT. Zaměstnanci by ocenili i elektronické 

jazykové kurzy jako alternativu prezenčního vzdělávání. 



Ad 6.    Různé 

            a) Příjmy studentů doktorského studia (diskuse, závěry z výborů) 

Téma bylo diskutováno již na předchozích zasedáních a v rámci vědecko-výzkumného a pedagogického 

výboru. Diskuse probíhala zejména s ohledem na současné nastavení doktorského studia na VŠCHT 

Praha, s ohledem na připomínky MEP a rovněž s ohledem na představu MŠMT formulovanou v návrhu 

novely VŠ zákona. V rámci diskuse byly formulovány základní body k řešení: hledání příčin a řešení 

neúspěšnosti studia, jak ve smyslu neukončení studia, tak ukončení po uplynutí doby 4 + 1 rok, možné 

dopady novely VŠ zákona zejména s ohledem na výši stipendia a výuku doktorandů. Rovněž byla 

diskutována možná opatření. Z krátkodobého hlediska se jako rozumné jeví úprava pravidel IGA. 

Připomínky a návrhy budou zaslané prorektorovi Vojtěchovi a studentským zástupcům v RVŠ. Úprava 

pravidel IGA bude připomenuta na kolegiu rektora. V diskusi, s ohledem na jistě žádoucí zvýšení příjmu 

doktorandů, byla rovněž připomenuta nezbytnost zvyšování příjmů zaměstnanců a akademiků. 

 

            b) Informace z RVH 
- informace o schválených záměrech akreditovat nové studijní programy na FCHI a FPBT 
- RVH vyjadřuje podporu při výuce vybraných předmětů v anglickém jazyce v česko-jazyčných 
magisterských studijních programech  
 
            c) Informace z kolegia rektora 

- informace z EO o veřejných zakázkách 

- informace o „Protivlivovém manuálu pro sektor VŠ“ 

- HR Award, budou vypořádány připomínky; doc. Lovecká - zástupce AS v komisi 

- pedagogická konference 10.12. 2021- projekty PIGA 

- prof. Vojtěch informoval o přijatém projektu v rámci podpory Dagmar Procházkové 

 

 

Příští zasedání AS bude 16. 11. 2021 
 

 

 

 

   Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                             Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 
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1 Ing. Jaroslav Aubrecht FTOP

2 doc.Ing. Jan Bart6dek, Ph.D FTOP

J prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D FCHT

4 doc. Ing. Helena FPBTPh.D

5 Bc. Vojtdch Domin FCHT

6 prof. Ing. Karel Friess, Ph.D FCHI

7 Ing. Miroslav Hala FCHT

8 Ing. Matdj Hu5ek FTOP

9 doc.Ing. Luddk Jelinek, Ph.D. FTOP

10 Kateiina Kleinov6 FCHI

11 doc.Ing. Milan Kouiil, Ph.D FCHT

t2 Ing. Miloslav Lhotka, Ph.D. FCHT

13 doc. Ing. Petra Lipovovti, Ph.D FPBT

t4 doc. Ing. Petra Loveckri, Ph.D FPBT

15 Ing. MatEj Maly FPBT

t6 doc. Ing. Jan Mare5, Ph.D FCHI rlL
t7 Ing. Daniel Maxa, Ph.D FCHI

18 prof. Dr. Ing. Tom65 Moucha FCHI

19 Ing. Mark6ta Nov6kovii FPBT

20 RNDr. Pavel Pokorny, Ph.D FCHI

2t doc. Ing. Kateiina Rube5ov6, Ph.D. FCHT

22 Ing. Marek Staf Ph.D. FTOP

23 doc. Ing. Milena Strilnsk6, Ph.D FPBT

24 Ing. Vojt6ch FCHI
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